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Munich ‘hackers’ on their way to becoming a global player  
Crashtest Security has second financing round in the bag 
 
Crashtest Security’s security tests impress not only new investors. Existing investors, as well, 
are supplementing their participation in automated security tests for web applications. 
 
Munich, 19–11–2019 
 
With their new financing round, this Munich start-up has attained a total investment in the 
seven-figure range. Already in the spring of 2018, founders Felix Brombacher, Janosch Maier, 
René Milzarek and Daniel Schosser had garnered investments from experienced business 
angels, as well as a family office, both of which are now increasing their share. Crashtest 
Security GmbH is a manufacturer of a security scanner for web applications. It tests software 
systems for security gaps already during the development phase. This makes Crashtest 
Security highly attractive to such companies as the mobility provider, Flixbus, for which digital 
products and platforms are essential. 
 

 
 

Crashtest Security’s founders: Felix Brombacher, Janosch Maier, Daniel Schosser and René Milzarek  
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The participants in the current financing round include: Christian Siemoneit’s venture-capital 
firm, SoleriaCapital, Gerhard Müller and Bettina Hoffmann’s GeMü Beteiligungs GmbH and 
Marco Marchesi, Chairman and CEO of CymbiQ Group AG. The external capital is 
supplemented by the investments of existing investors from the initial financing round.  
 
Managing director Felix Brombacher is elated that the team has been able to attract 
additional investors, who “will provide us with support based on years of experience with a 
range of tech companies, as well as that in the cybersecurity area, and not only financially. 
And the efforts of existing investors is further proof that Crashtest Security is developing 
successfully.“ 
 
Crashtest’s products and new developments confirm this: At the it-sa in October 2019, it 
presented a unique single-page security scanner, whose development is being supported and 
accelerated with the help of funds from investors. The money will also flow into team 
structure, in particular into sales and distribution. One priority is to place greater emphasis on 
approaching potential large customers. “The development of agile software is a hot topic with 
big players. Unfortunately though, security is in many cases still done the way it was done in 
the nineties. With the new capital at our disposal, we have a good basis for demonstrating to 
these companies the advantages of automated security scans,” explains Brombacher.  
 
New investor Christian Siemoneit also envisages a growing market for the enterprise: “ever 
new challenges in IT security are opening great opportunities for new players. We took the 
decision to invest in Crashtest Security because we believe that the team has the ability to 
establish a leading position for the Crashtest Security Suite in the global market. We want to 
join them on this path and support them with our experience and network.“ 

 
Screenshot of the Crashtest Security security scanner  
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About Crashtest Security 
 
Crashtest Security, founded in Munich in 2017 as a high-tech start-up, enables digital 
enterprises to continuously create secure software with the help of automated security-gap 
analyses. 
 
Crashtest Security is a team of experienced hackers whose aim is to make developing agile 
software more secure. 
 
With a mix of courses and tools, Crashtest Security accompanies customers on the road to 
agile security. The company’s core product is the Crashtest Security Suite, which 
automatically scans web applications and APIs for security gaps. In this way, agile 
development teams can dispense with manual tests and are provided with optimum support 
in eliminating gaps. Standardised reports make it possible to measure security status 
objectively, so that risks can be minimised more effectively and statutory requirements 
fulfilled. 
 
Crashtest’s globally unique Scan Engine makes it possible to scan all web applications and 
APIs without additional user input, thus enabling companies to save up to forty per cent on 
external pentests and to provide adequate security for all their internet activities. 
 
Contact 
Janosch Maier 
+49 89 21541665 
janosch@crashtest-security.com 
 
Crashtest Security GmbH 
Leopoldstraße 21 
80802 München 
 
https://crashtest-security.com 
 
 
Further information about Crashtest Security 

• Combatting hackers: automated crashtest for sites attracts investors: 
https://crashtest-security.com/files/press_releases/20180410_pm_crashtest_security_investment.pdf 

• A world-first: Crashtest Security unveils unique single-page security scanner at the it-
sa  
https://crashtest-security.com/files/press_releases/20190903_crashtest_security_pm_itsa_2019.pdf 

• IT administrator – in the test: Crashtest Security Suite 
https://www.it-administrator.de/fachartikel/307046.html 
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Münchner „Hacker“ auf dem Weg zum Global Player  
Crashtest Security sichert sich zweite Finanzierungsrunde 
 
Die Sicherheitstests von Crashtest Security überzeugen nicht nur Neuinvestoren. Auch bereits 
bestehende Investoren stocken ihre Beteiligung auf, um automatisierte Sicherheitstests für 
Webanwendungen voranzutreiben. 
 
München, 19.11.2019 
 
 
Mit seiner neuen Finanzierungsrunde kommt das Münchner Start-Up auf ein 
Gesamtinvestment im siebenstelligen Bereich. Bereits im Frühjahr 2018 sicherten sich die 
Gründer Felix Brombacher, Janosch Maier, René Milzarek und Daniel Schosser ein Investment 
erfahrener Business Angel und eines Family Offices, welche sich jetzt erneut beteiligen. Die 
Crashtest Security GmbH, stellt einen Sicherheitsscanner für Webanwendungen her. Dieser 
prüft Softwaresysteme bereits während der Entwicklung auf Sicherheitslücken. Damit spricht 
Crashtest Security Firmen wie das Mobilitätsunternehmen Flixbus an, die auf digitale Produkte 
und Plattformen setzen. 
 

 
 

 Die Gründer von Crashtest Security: Felix Brombacher, Janosch Maier, Daniel Schosser und René Milzarek  
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An der aktuellen Finanzierungsrunde sind die Venture-Capital Firma SoleriaCapital von 
Christian Siemoneit, die GeMü Beteiligungs GmbH von Gerhard Müller und Bettina Hoffmann 
sowie der Chairman & CEO der CymbiQ Group AG, Marco Marchesi, beteiligt. Unterstützt wird 
das externe Kapital durch Investments von Bestandsinvestoren aus der ersten 
Finanzierungsrunde.  
 
Geschäftsführer Felix Brombacher freut sich, dass das Team damit weitere Investoren für sich 
gewinnen konnte, die „uns mit ihrer langjährigen Erfahrung in verschiedenen 
Technologiefirmen, sowie im Cyber Security Bereich, nicht nur finanziell unterstützen. Der 
weitere Einsatz der bestehenden Investoren zeigt, dass Crashtest Security sich erfolgreich 
entwickelt.“ 
 
Auch die Produkte und Neuentwicklungen beweisen dies: Zur it-sa im Oktober 2019 
veröffentlichte Crashtest Security einen einzigartigen Single Page Sicherheitsscanner. Mit dem 
Investoren-Geld wird dessen Entwicklung weiter vorangetrieben und beschleunigt. Zusätzlich 
soll das Geld in den Team-Aufbau, insbesondere im Vertrieb fließen. Damit plant das 
Unternehmen stärker an Großkunden heranzutreten. „Bei Großunternehmen ist agile 
Softwareentwicklung ein heißes Thema. Leider wird Sicherheit häufig noch betrieben wie in 
den 90er Jahren. Mit dem neuen Kapital haben wir eine gute Grundlage, um diesen 
Unternehmen die Vorteile von automatisierten Sicherheitsscans zu zeigen“, so Brombacher.  
 
Neuinvestor Christian Siemoneit sieht ebenfalls den wachsenden Absatzmarkt für das 
Unternehmen: „Immer neue Herausforderungen im Bereich IT Security führen zu großartigen 
Chancen für neue Player am Markt. Wir haben uns dafür entschieden, in Crashtest Security zu 
investieren, weil wir daran glauben, dass das Team die Crashtest Security Suite in einer 
führenden Position in einem globalen Markt etablieren kann. Diesen Weg wollen wir gerne 
begleiten und mit unseren Erfahrungen und unserem Netzwerk unterstützen.“ 

 
Screenshot des Sicherheitsscanners von Crashtest Security 
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Über Crashtest Security 
 
Crashtest Security, 2017 in München als High-Tech-Startup gegründet, hilft digitalen Firmen 
durch automatisierte Schwachstellenanalysen kontinuierlich sichere Software zu erschaffen. 
 
Crashtest Security ist ein Team erfahrener Hacker, die danach streben, agile Software-
entwicklung sicherer zu machen. 
 
Durch einen Mix aus Trainings und Tools werden Kunden auf dem Weg zu agiler Sicherheit 
begleitet. Das Kernangebot ist die Crashtest Security Suite, die Webanwendungen und APIs 
automatisiert auf Schwachstellen scannt. Dadurch können agile Entwicklungsteams manuelle 
Tests umgehen und werden bei der Behebung der Schwachstellen bestmöglich unterstützt. 
Standardisierte Berichte ermöglichen das objektive Messen des Sicherheitsstatus, um Risiken 
effektiver zu minimieren und gesetzliche Anforderungen zu erfüllen. 
 
Die weltweit einzigartige Scan-Engine ermöglicht das Scannen aller Web Apps und APIs ohne 
zusätzlichen Nutzer-Input. Unternehmen sparen sich somit bis zu 40% der externen Pentest-
Kosten und können ihre komplette Webpräsenz adäquat absichern. 
 
Kontakt 
Janosch Maier 
+49 89 21541665 
janosch@crashtest-security.com 
 
Crashtest Security GmbH 
Leopoldstraße 21 
80802 München 
 
https://crashtest-security.com 
 
 
Weitere Informationen zu Crashtest Security 

• Kampf gegen Hacker – Automatisierter Crashtest für Webseiten locket Investoren: 
https://crashtest-security.com/files/press_releases/20180410_pm_crashtest_security_investment.pdf 

• Weltneuheit: Crashtest Security stellt auf it-sa einzigartigen Single Page 
Sicherheitsscanner vor 
https://crashtest-security.com/files/press_releases/20190903_crashtest_security_pm_itsa_2019.pdf 

• IT Administrator - Im Test: Crashtest Security Suite 
https://www.it-administrator.de/fachartikel/307046.html 

 
 

 
 


